
Ordinært styremøte
dag 18. November 2022, kl. 16:15, rom: V139

Fysisk fagutvalg

sak num Sakstittel O/V/D

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.

62 2022 Godkjenning av innkalling V

Godkjent med tommel opp.

63 2022 Valg av ordstyrer og referent V

Rachel velges som ordstyrer, og mads velges som referent, begge med tommel
opp.

64 2022 Godkjenning av referat V

Godkjent med tommel opp.

65 2022 Orienteringer O

• Strøm på FFU fikset. medlem kan bekrefte. Kjøleskapen er utestet da

• arrangement i Origo i går, vi stilte med brettspill, ingen ville spille brett-
spill, de leste til eksamen.

• epost til professor som

• Enige om farge, skal lages, det er bare å sette i gang. Det blir nok ikke
ferdig til i år. Skal henge opp plakater

• sendt mail til instituttet om faktura, fordi midlene m
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• refusjon, hvis noen har krav på det, legg inn nå. Det er stor sjanse på å
ikke få før januar hvis ingen legger inn.

• mer penger til vår, veldig høy sum. Budsjett må være ferdig til allmøte.

• Ikke noe epost om folk .. bokskap?

• Intensjoner om å legge ut på SoMe for å oppfordre studenter til å svare
på studiebarometret. filosofisk fagutvalg.

• Siste instituttstyremøte i 20 desember. Magnus (ex-vara) kan muligens
stille opp, gitt at Theodor bytta.

• møte med fakultetet, mye av tid på diskusjon om obliger, midtveiseksa-
men, hvor mye, hvor mye det påvirker studentens hverdag. blir et til møte.

• Eksamensverksted neste uke, FFU har ansvar for å kjøpe brus. 8 Brus per
dag. rundt 1800 per dag. Kan snike et pizzastyke til hvem enn som leverer
brus. Sander og Anso frivillig. Kan brukes bedriftkort.

• instituttstyret ville sponse oss med gavekort

66 2022 Eksamensverksted O/D

67 2022 Emneevaluering O/D

Kommende mandag skal Kristian sende ut skjema til de 5 emnene som skal
evalueres. foreleser har med studentrepresentant, det har ingenting med skjema
som vi sender ut. Det blir etter eksamen, men før jul. Det er snak om emnene:
FYS1035, FYS1100, FYS3110, FYS3700. 1 eksamenene rundt 1 desember, frem
til 10 desember. Om mulig, sende representant til FYS1100. De har eksamen
tidlig. ansvarlig finner dato på møte, og sender mail til fagutvalget. Det har vært
endringer i reglene for møte, det brukes blant annet ikke skjemaet vårt.

68 2022 Statuttendringer O/D

Leder har sett på statutter, sett på noen som muligens bør endres. forslag til
statuttendringer

• to egne plasser i FFU 1.åring

• egen plass i FFU master

• egen plass i FFU ELITE.

• Valgkommite som prøver å velge medlemmer til før allmøte.

• Bachelornøkkel bør kun administreres av lesesalsmajor.

• digital lås på lillefy
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69 2022 Eventuelt O/D

Ingen møtte oppp på CCSE-styremøte.

70 2022 Møtekritikk D

check-out kl XX:XX

Mads S. Balto
Referent
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